

第五屆 全港幼稚園朗誦比賽

K3 指定誦材（2 選 1）

語言：粵語 / 普通話

組別：K3 單人賽

<p>《遊子吟 — 孟郊》</p> <p>慈母手中線，遊子身上衣。 臨行密密縫，意恐遲遲歸。 誰言寸草心，報得三春暉。</p>	<p>《小蝌蚪》</p> <p>小蝌蚪，細尾巴， 身子黑，腦袋大。 水裡生，水裡長， 長着長着就變啦！ 多了四條腿，少了細尾巴， 咦！變成一只小青蛙。</p>
--	--

語言：粵語 / 普通話

組別：K3 雙人賽 / 親子賽

<p>《春天 — 丁曲》</p> <p>春天是甚麼？ 小鴨子說：「春天是歡騰的小河。」 小蜜蜂說：「春天是香甜的花朵。」 小山羊說：「春天是綠色的草坡。」 啊！春天，給大家帶來歡樂。</p>	<p>《盪秋千》</p> <p>在院子裡 有人盪著秋千 盪上 盪下 像鐘擺 讓人覺得 時間多麼漫長啊 等待著那人停下來 我也想 坐著秋千 把時間盪快一些</p>
--	---

第五屆 全港幼稚園朗誦比賽

K3 指定誦材（2 選 1）

語言：英語

組別：K3 單人賽

Pat-a-cake, Pat-a-cake By Mother Goose Pat-a-cake, pat-a-cake, baker man. Bake me a cake as fast just as you can. Roll it and pat it and mark it with B, And put it in the oven for baby and me!	The moon by Richard Macwilliam The moon is washing windows, Dancing off the glass, Resting on the praying trees, And painting the sleeping grass.
---	--

語言：英語

組別：K3 雙人賽 / 親子賽

Family (excerpt) By Geneen Meyers A family that loves and cares Stories, songs, and poems they share A family tale enjoys the bond Lots of things we are fun Our families love us for who we are We stick together near or far A family love is infinity We'll stay together for an eternity	Bed's Best (excerpt) By Kaye Umansky A nest is best for a bird, A hive is best for a bee, Moles and voles are best in holes But bed's the best for me. A cat can nap on a mat, A squirrel can curl in a tree, Fish have dreams in ponds and streams But bed's the best for me.
---	---